
 

 

 
El Poliesportiu Francesc de Borja Moll es licitarà de 

nou amb un projecte millorat 
 
 
Palma, 7 de juliol de 2010 .- La Junta de Govern de l’Ajuntament de Palma ha aprovat 
avui la resolució del contracte de les obres del tancament del poliesportiu Francesc de 
Borja Moll, així com el pressupost assignat per a l’obra. El projecte inicial que es va 
presentar l’any passat s’ha completat incloent peticions dels veïnats i elements tècnics 
que mancaven. En concret s’ha afegit un tancament en forma de tanca exterior per 
evitar intrusisme a la instal·lació i la millora del paviment de la pista substituint el ciment 
per un paviment esportiu més adequat i còmode. 
 
Degut als canvis del projecte inicial, que superen el 20%, s’ha de tornar a licitar l’obra. Si 
el procediment administratiu no es demora, el mes d’octubre ja podran començar les 
obres, que es calcula durin entre tres i quatre mesos, i a la primavera de l’any vinent el 
pavelló ja seria operatiu.  
 
Així mateix, la regidora d’esports i presidenta de l’Institut Municipal de l’Esport, M. Isabel 
González, i la regidora del Districte de Llevant, Begoña Sánchez, acompanyades dels 
tècnics de l’Institut Municipal de l’Esport, es varen reunir el passat dimarts amb les 
entitats del polígon de Llevant per explicar-los el nou projecte de remodelació del 
Poliesportiu Francesc de Borja Moll, així com els propers processos administratius a 
seguir i els terminis previstos d’inici i finalització d’obra. 
 
 
 
 


